

● 01 Way High-Speed Train | 单程高铁 1 1 D 9 N

(乌鲁木齐/吐鲁番/敦煌/嘉峪关/ 张掖/武威/兰州) SILK ROAD

(URUMQI / TURPAN / DUNHUANG / JIAYUGUAN / ZHANGYE / WUWEI / LANZHOU)

Penang 7 Urumqi

Tour Code: PCU-3





China 中国



中国南方航空 CHINA SOUTHERN AIRLINES





- ・2+1VIP大巴 ・风味餐: 烤全羊、兰州拉面
- 2+1 VIP Coach
- Special Cuisines:

Roast Whole Lamb, Lanzhou Ramen



Tianchi Lake 天山天池

Rainbow Mountains 七彩丹霞



Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring

行程次序, 以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.





精简行程

槟城 🛪 中转城市 🛪 乌鲁木齐 (机上用餐)

☑ 夜宿于机上

第二天 抵达乌鲁木齐

(机上用餐/晚)

☑ 国际大巴扎

第三天 乌鲁木齐

(早/午/晚)

(早/午/晚)

☑ 天山天池 (含游船+区间车、可观度视当时天气) ☑ 红山公园

第四天 乌鲁木齐 🖨 (194公里) 吐鲁番

- ☑ 维族家访
- ☑ 葡萄沟
- ☑ 坎儿井
- ☑ 火焰山

第五天

吐鲁番 🛢 (194公里) 柳园 🖨 (130公里) 敦煌 (早/午/晚)

- *乘搭动车前往敦煌
- ☑ 鸣沙山月牙泉 (含电瓶车+骑骆驼+鞋套)
- ☑ 沙洲夜市

第六天 敦煌

(早/午/晚)

☑ 阳关景区

敦煌 🖨 (370公里) 嘉峪关

(早/午/晚)

- ☑打卡【大地之子】【无界】

第八天

第七天

嘉峪关 🖨 (225公里) 张掖

(早/午/晚)

- ☑ 嘉峪关城楼
- ☑ 七彩丹霞 (含区间车)

第九天

张掖 🗎 (325公里) 武威

(早/午/晚)

- ☑ 雷台公园 ☑ 冰沟河

第十天

武威 🗎 (264公里) 兰州

(早/午/晚)

- ☑ 黄河母亲像
- ☑ 黄河水车园
- □ 中山桥 □ 兰州老街

一天

兰州 オ 中转城市 オ 槟城

(早/机上用餐)

观光景点:

木齐

- 天山天池 以完整的4个垂直自然景观带和雪山冰川、高山湖泊为主要特征,以远古瑶池西 王母神话以及宗教和独特的民族民俗风情为文化内涵,融森林、草原、雪山、人文景观为-体, 风光别具一格。
- 国际大巴扎 中国新疆乌鲁木齐的一个伊斯兰市场。它以规模而言是世界上最大的市场, 融合了伊斯兰文化、建筑、民族商业、旅游和娱乐。

吐鲁蕃

- **火焰山** 山体由红色砂岩构成,夏季气候干热。是天山东部博格达山坡前山带短小的褶皱低丘。东西长约100公里,南北宽约9公里,东起鄯善县兰干流沙河,西止吐鲁番桃儿沟。平均高度500米左右。
- **坎儿井** 坎儿,意井穴,为荒漠地区一特殊灌溉系统;起源于前1千纪的波斯以伊朗高原为中心,东至中国新疆,西至摩洛哥。坎儿井在阿曼被称为法拉吉。 起源于前1千纪的波斯,分布地域

- **鸣沙山月牙泉风景名胜区** 位于敦煌城南五公里,古往今来以"沙漠奇观"著称于世。鸣沙山以沙动成响而得名,月牙泉处于鸣沙山环抱之中,其形酷似一弯新月。鸣沙山月牙泉是敦煌非去不可的一大景点。
- **莫高窟** 俗称于佛洞,位于中国甘肃省敦煌市东南25千米处莫高镇的鸣沙山东麓断崖上,以精美的壁画和塑像闻名于世。它始建于十六国的前秦时期,历经十六国、北朝、隋、唐、五代、西夏、元等历代的兴建。
- **沙洲夜市** 这里以其鲜明的地方特色和浓郁的民俗风情,被誉为敦情画"。随着沙州市场夜市服务设施不断完美,服务项目的丰富多彩。

张掖

张掖七彩丹霞 - 中国北方干旱地区发育最典型的丹霞地貌,是国内唯一的丹霞地貌与彩 色丘陵景观高度复合区,色彩缤纷、观赏性强、面积大,集雄、险、奇、幽、美于一身。

雷台汉墓 - 位于甘肃省武威市凉州区北关中路272号,约建于东汉晚期,因出土中国旅游标志马踏飞燕闻名。

水车博览园 – 由水车园、水车广场、文化广场三部分组成。再现了50多年前黄河两岸水车林立的壮观景象。



✓ 9早餐/8午餐/9晚餐 风味餐:

- ★ 中式合菜
- ★ 粤菜风味
- ★ 甘州排骨风味
- ★ 大盘鸡风味
- ★ 小火锅风味
- ★ 烤全羊风味 ★ 汽锅鸡风味
- ★ 兰洲拉面
- $\star\star\star\star$

酒店住宿(9晚)

- ✓ 乌鲁木齐亚欣大酒店或同级
- X 2晚 X1晚
- 吐鲁番希尔顿欢朋酒店或同级 ✓ 敦煌华厦国际大酒店或同级
- X2晚
- ✓ 嘉峪关远东华伦酒店或同级
- X1晚 X1晚
- ✓ 张掖千玺丝路国际酒店 ✓ 武威公航旅金陵大酒店或同级
- X1晚
- ✓ 兰州众邦喜来登酒店或同级
- X1晚

免责声明:黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,这包含毫无通知的情况下。 备注:如果旅游行程受到公共假期、天气状况、自然灾害的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

PENANG TRANSIT CITY **₹ URUMQI** (MOB)

✓ Overnight stay onboard the plane

D2 ARRIVAL IN URUMQI (MOB/D)

☑ International Grand Bazaar

D3 **URUMQI** (B/L/D)

▼ Tian Shan Tianchi

(Includes boat ride and shuttle bus, weather permitting) ☑ Red Hill Park

URUMQI 🖨 (194km) TURPAN (B/L/D)

- ☑ Uyghur Family Visit
- ☑ Grape Valley☑ Karez Water System
- ☑ Flaming Mountains

TURPAN 💂 (683km) LIUYUAN (130km) DÜNHUANG (B/L/D)

*Travel to Dunhuang via high-speed train

- ☑ Mingsha Mountain and Crescent Moon Spring (Includes buggy, camel ride, and shoe covers)
- ☑ Shazhou Night Market

D₆ **DUNHUANG**

D7

(B/L/D)

(B/L/D)

☑ Yangguan Scenic Area

DUNHUANG 🗐 (370km) JIAYUGUAN (B/L/D)

- ☑ Mogao Caves
- ✓ "Son of the Earth" and "Infinity"

JIAYUGUAN 🖨 (225km) ZHANGYE **D8** (B/L/D)

- ☑ Jiayuguan Fortress
- ☑ Zhangye Danxia National Geopark (Includes shuttle bus)

ZHANGYE 🖨 (325km) WUWEI D9 (B/L/D)

- ☑ Leitai Park
- ☑ Binggou River

WUWEI 🖨 (264km) LANZHOU

- ☑ Mother of the Yellow River Statue
- ✓ Yellow River Waterwheel Park✓ Zhongshan Bridge
- ✓ Lanzhou Old Street

D11 LANZHOU T TRANSIT CITY **FENANG** (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

URUMQI

- Heavenly Lake (Tianshan Tianchi) Characterized by four complete vertical natural landscapes, including glaciers, high mountain lakes, and snow-capped mountains. It incorporates ancient myths, religious elements, and unique ethnic customs, showcasing forests, grasslands, snow mountains, and cultural landscapes.
- International Grand Bazaar The world's largest market in Ürümqi, blending Islamic culture, architecture, ethnic commerce, tourism, and entertainment.

TURPAN

- **Flaming Mountains (Huoyanshan) -** Composed of red sandstone, the mountains have a hot and dry climate in summer. Located in the eastern part of the Tian Shan Mountains, it features short, folded hills. With a length of about 100 kilometers from east to west and a width of about 9 kilometers from north to south, it is an average of 500 meters high
- **Karez Irrigation System (Kan'erjing) -** Originating in ancient Persia around the 1st millennium, it is a special irrigation system for desert areas. It spread from the Iranian Plateau to Xinjiang, China, and Morocco. In Oman, it is known as "Falaj."

DUNHUANG

- **Crescent Lake and Singing Sand Dunes Scenic Area** Located five kilometers south of Dunhuang, this area is renowned for its desert wonders. The Singing Sand Dunes get their name from the sound the sand makes as it shifts, and the Crescent Lake, nestled amidst the dunes, resembles a crescent moon. It is a must-visit attraction in Dunhuang
- Mogao Caves (Thousand Buddha Grottoes) Located about 25 kilometers southeast of Dunhuang in Mogao Town, these caves are famous for their exquisite murals and sculptures. Originating in the Qin Dynasty, the caves have undergone construction by successive dynasties, including the Sixteen Kingdoms, Northern Dynasties, Sui, Tang, Five Dynasties, Western Xia, and
- Night Market in Shazhou Known for its distinctive local characteristics and rich folk customs, the Shazhou Night Market is acclaimed as the "Night View Map" and "Picture of Local Customs in Dunhuang." With continually improving service facilities and a diverse range of services, it offers a vibrant experience.

ZHANGYE

Zhangye Danxia National Geological Park - This park showcases the most typical Danxia landform in China's northern arid region. It is a unique combination of Danxia landforms and colorful hills, presenting a spectacular and colorful landscape.

WUWEI

Leitai Park - Located at No. 272 Beiguan Middle Road, Liangzhou District, Wuwei City, this tomb was built around the late Eastern Han Dynasty. It gained fame for the discovery of the Flying Horse of Gansu, a symbol of Chinese tourism.

ANZHOU

Waterwheel Expo Garden - Comprising the Waterwheel Garden, Waterwheel Square, and Cultural Square, it recreates the spectacular scene of waterwheels lining both banks of the Yellow River more than 50 years ago.



- 9 Breakfasts / 8 Lunches / 9 Dinners
- Special Cuisine:
 - Chinese Fusion Cantonese Cuisine
 - Ganzhou Spare Ribs
- ★ Big Plate Chicken ★ Mini Hot Pot
- ★ Lanzhou Noodles
- Roast Whole Lamb
- ★ Roast vvriore _.... ★ Steamboat Chicken



HOTEL OR SIMILAR (9 NIGHTS)

- Urumqi Yaxin International Hotel or similar
- Turpan Hampton by Hilton or similar
- Dunhuang Huaxia International Hotel or similar Jiayuguan Yuandonghualun Hotel or similar Zhangye Qianxi Silk Road International Hotel or similar
- Wuwei HATG Jinling Grand Hotel or similar Lanzhou Sheraton Anning Hotel or similar
- X 2 Nights X 1 Night
- X 2 Nights X 2 Night X 1 Night X 1 Night
- X 1 Night X 1 Night

General Information

·丝绸之路 SILK ROAD·

货币 Currency §	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相影	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 23 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过23公斤。
气候 Weather	3月-5月 6月- Apr May	- 8月 9 to Aug S	Mutumn 秋季 □ Winter 冬季 月 – 11月 12月 – 2月 ep to Oct Nov to Mar °C ~ 25°C *Subject to weather of the day**以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	Airbus 321	Boeing 787-8	
Departure Da 出发日期: Tour Fare:	ate:	Flight : 航班行程: Airport Tax & Fue	
团费: Tipping: 小费:		机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL:	
4	GD Partner:	总数: 	

Operated By

ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441